
Združenie rodičov pri ZŠ Kulíškova 8, 821 08 Bratislava

Zápisnica zo zasadnutia celoškolského výboru RZMŠ Kulíškova 8, Bratislava

Dátum zasadnutia:
Miesto zasadnutia:
Prítomní účastníci:

13.06.2013 od 16,30 hod.
ZŠ Kulíškova 8, Bratíslava
predseda RZMŠ p. Cinger
zástupcovia tried ZŠ podľa priloženej prezenčnej listiny
riaditel'ka školy p. PaedDr. Antónia Snehotová
zástupkyňa riaditel'ky školy Mgr. Nadežda Forgáčová
zástupkyňa riaditel'ky školy Mgr. Jarmila Noelová
vedúca ŠKD p. Mária Pališčáková

Program zasadnutia:

1. Otvorenie zasadnutia.
2. Informácie od vedenia školy - p. riaditel'ky PaedDr. A.Snehotovej, pani zástupkyne Mgr.

Noelovej a pani zástupkyne Mgr. Nadeždy Forgáčovej.
3. ŠKD - organizácia na rok 2013/2014 - informácie od vedúcej ŠKD p. Márie

Pališčákovej.
A. Informácie o finančnej situácii RZMŠ - p. Tarabová.
'S. Schvaľovanie výdavkov pre školu.
6. Rôzne.
7. Diskusia.
8. Záver.

K bodu Č. 1. programu:

Otvorenie zasadnutia

Predseda RZMŠ p. Cinger privítal na zasadnutí všetkých prítomných zástupcov z jednotlivých tried

a zástupkyne školy, ktorých oboznámil s programom zasadnutia.

Následne pán Cinger informoval prítomných účastníkov o činnosti združenia nasledovne:

žiakovi III. ročníka Alexovi Poláčkovi, ktorý tragicky zahynul, bol z prostriedkov združenia

zakúpený veniec na pohreb;

boli objednané lavice do 4. ročníka, splatnosť faktúry je 20 mesiacov;

členský príspevok na budúci šk. rok 2013/2014 navrhuje ponechať na tohtoročnej úrovni, t.j. 20,-

€/dieťa/rok, v prípade 2 a viacerých detí (súrodencov) na škole, platí sa jeden príspevok za

všetky deti vo výške 25,-€/rok; pristúpilo sa k hlasovaniu - prítomní členovia celoškolského

výboru jednohlasne schválili výšku člen. príspevku na rok 2013/2014 tak, ako to navrhol

predseda RZMŠ, t.j. :



·,

20,- € dieťa/rok, v prípade viacerých detí (súrodencov) jeden príspevok 25,-€/roklvšetci

súrodenci;

termín plenárneho zasadnutia RZMŠ a prvých triednych schôdziek v škol. roku 2013/2014

bol po dohode s pani riaditel'kou školy určený na 09.09.2013 tak, že plenárne zasadnutie bude

nasledovať po jednotlivých triednych schôdzkach; na týchto prvých triednych schôdzkach je

potrebné rodičov oboznámiť s výškou a lehotou na zaplatenie člen. príspevkov;

pani riaditel'ka prisl'úbila, že s distribúciou šekov na členské príspevky pomôžu v jednotlivých

triedach tak, ako po iné roky, opäť triedny učitelia, rovnako s distribúciou pozvánok na plenárne

zasadnutie RZMŠ;

bolo dohodnuté, že tentoraz sa šeky rozdajú v mesiaci september, ústrižky šekov sa budú

odovzdávať tr. učitel'om a následne triednym zástupcom RZMŠ.

K bodu č. 2. programu:

Informácie od vedenia školy

Pani riaditeľka PaedDr. A. Snehotová podrobne informovala prítomných účastníkov o týchto

skutočnostiach:..

v budúcom týždni sa uskutoční zasadnutie jednotlivých sekcií školy, ktoré zhodnotia celoročnú

prácu žiakov, následne bude klasifikačná porada (24.06.), 48 hodín pred klasifikač. poradou

musí byť klasifikácia uzavretá;

dňa 17.06.2013 sa uskutočnia triedne schôdzky v jednotlivých triedach, posledné v tomto

škol. roku;

v budúcom týždni bude ešte účelové cvičenie žiakov - vo štvrtok a v piatok, 1. stupeň školy

bude mať didaktické hry na škol. dvore;

pokial' ide o organizáciu budúceho škol. roka pani riaditel'ka uviedla, že je vel'ký zaujern

o zaradenie detí do špeciálnych tried, vzhl'adom na počty prihlásených sa uvažuje o vytvorení až

dvoch špeciálnych tried v 3.ročníku; takisto sa hlásia na školu aj deti z iných škôl v rámci

prestupu;

vzhl'adom na prihlásené počty žiakov do 1. ročníka budúceho škol. roka je zatiaľ predpoklad, že

sa vytvoria tri prvé triedy po 20-22 detí + 1 špeciálna trieda o počte cca 7 detí;

vostatných ročníkoch na prvom stupni budú s najväčšou pravdepodobnosťou počty tried

nasledovné:
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2. ročník:

3. ročník:

4. ročník:

5. ročník:

6. ročník:

7. ročník:

8. ročník:

9. ročník:

2 triedy + 1 špeciálna trieda

2 triedy + 1 špeciálna trieda (možno aj 2 špeciálne triedy)

2 triedy

2 triedy

2 triedy

2 triedy

2 triedy

1 trieda

tento rok boli v riaditel'skej previerke 1. krát testovaní aj žiaci 4. ročníkov z vedomostí

v Matematike a v Slov. jazyku, v rámci novej škol. koncepcie; pani riaditel'ka vyjadrila spokojnosť

s úspešnosťou štvrtákov, testovanie dopadlo vel'mi dobre aj v matematike aj v slovenčine,

pričom napr. v Slovenskom jazyku bola úspešnosť v priemere: v triede 4.A - 1,45 a v triede

4.8 -1,52; tieto deti budú opätovne testované aj v budúcom škol. roku v 5. ročníku;

žiaci štvrtého ročníka robili výkonnostné testy za účelom rozdelenia detí do športovej triedy

a bežnej triedy v budúcom škol. roku; na základe výsledkov testovania boli vybratí 12

chlapci a 8 dievčat do športovej triedy, ostatné deti budú zaradené do bežnej triedy;

pani riaditel'ka zdôraznila, že toto každoročné rozdel'ovanie medzi športovú a bežnú triedu

v piatom ročníku neznamená, že triedy sú vedomostne rozdielne, obidve triedy sú vedomostne

vyrovnané, v "A" triede je rozšírená športová príprava a preto sa tam hlásia deti so športovými

ambíciami; kritériom je aj správanie žiakov;

v škol. roku 2013/2014 predbežne vyzerá stav pedagogického zboru nezmenený, je predpoklad,

že by sa mali z materskej dovolenky vrátiť niektoré panie učitel'ky, zatial' škola ešte nemá presné

informácie o počte učiteliek, ktoré sa chcú predčasne vrátiť z rodičovskej dovolenky;

cez prázdniny bude doriešené aj priestorové rozdelenie tried v rámci budovy školy, taktiež sa

cez prázdniny budú renovovať sociál. zariadenia na prízemí;

škole sa po dlhých rokoch podarilo získať späť školnícky byt, ktorý sa do doby, kedy bude

~otrebný pre nejakého zamest~anca školy, bude využívať na tvorivé dielne pre potreby

SKO a záujmovej činnosti školy~

pani riaditel'ka apelovala na rodičov, aby sa zvýšila ich pozornosť vo vzťahu k správaniu sa

žiakov, niektoré deti sústavne vyrušujú, nadávajú si a atď., čo vážnym spôsobom

narušuje vyučovanie v triedach a je potrebné, aby aj rodičia tieto problémy s deťmi

prediskutovali a snažili sa o nápravu;

pani riaditel'ka PaedDr. Snehotová sa v ďalšej- časti svojho vystúpenia venovala zhodnoteniu

Slávnostnej Akadémie k 60. výročiu založenia školy - akadémia prebehla v dôstojnom duchu
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a príjemnej atmosfére a mala medzi pozvanými hosťami, rodičmi ako aj deťmi veľmi pozitívne

ohlasy; neuspokojili sme záujem všetkých rodičov a príbuzných žiakov byť na akadémii;

jednotliví učitelia si pripravili s deťmi veľmi pekný program, vyrobili si vlastné kulisy, dokonca si

vyrobili aj vlastné video projekcie, čo všetko spolu prispelo k vysoko hodnotenej prezentácii

školy;

pani riaditeľka poďakovala všetkým žiakom, pedagógom, zamestnancom školy a rodičom za

prípravu programu a pomoc s organizáciou akadémie, pričom osobitnú vďaku vyslovila aj

Rodičovskému združeniu ZŠ Kulíškova 8, ktoré prispelo na akadémiu sumou 500,- €;

pani riaditeľka osobitne poďakovala nasledovným rodičom za pomoc a podporu slávnostnej

akadémie:

• rodičom Polákovým, ktorí zabezpečili dopravu materiálov na akadémiu, úhradu TAXI;

• pánovi Heskovi a pánovi Kubincovi, ktorí takisto zabezpečovali prepravu vecí a materiálov

na akadémiu;

• pani Kollerovej za sponzorstvo nealkoholickými nápojmi pre účinkujúcich žiakov ana

slávnostnú recepciu;

• pani Tarabovej za materiálne sponzorstvo; -

• pánovi Lucovi za finančné sponzorstvo;

• všetkým ostatným, ktorí prispeli svojou troškou k realizácii akadémie.

Po pani riaditeľke vystúpila p. zástupkyňa Mgr. J. Noelová, ktorá prítomných účastníkov

informovala o týchto skutočnostiach:

v dňoch 20.-21.06.2013 sa uskutoční účelové cvičenie na Štrkovci, ktoré sa týka 2. stupňa

ZŠ',

1. stupeň ZŠ bude mať didaktické hry na školskom dvore, ako doplnila pani zástupkyňa

Mgr. Forgáčová, v posledný júnový týždeň (24.06.2013), pre deti budú pripravené jednotlivé

zaujímavé stanovištia, na ktorých budú riešiť rôzne úlohy;

škola sa zapojila s projektmi do programu "Comenius", t.č. ešte škola nemá informácie, či

boli tieto projekty schválené; )

pani zástupkyňa reagovala aj na pripomienky niektorých rodičov ohľadne zastúpenia v programe

vystupujúcich detí na slávnostnej akadémii, pričom uviedla, že akadémia bola, pokiaľ ide o počet

vystupujúcich detí 1. a 2. stupňa rozložená spravodlivo, každý stupeň bol zastúpený cca v Y2-ici,

pričom do budúcna má škola záujem zapojiť čo najviac detí z obidvoch stupňov školy do

programu;
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o školách v prírode bolo informované na minulom zasadnutí celoškolského výboru, aktuálne ešte

budú prebiehať školské výlety jednotlivých tried, deti idú napr. do Bojníc, do Modry,

Trenčína, Piešťan, Hlohovca a atď.;

pokial' ide o končiacu 9. triedu, úspešnosť žiakov bola hodnotená veľmi pozitívne aj pokiaľ

ide o monitor ako aj pokiaľ ide o výsledky prijímacích skúšok na stredné školy

a gymnáziá - všetci žiaci boli prijatí na stredné školy;

pani zástupkyňa Mgr. Noelová ďalej informovala, že škola bola vyhodnotená Ministerstvom

životného prostredia Slovenskej republiky v rámci projektu "Ekofond" ako škola, ktorá

realizovala najviac rôznych aktivít v rámci tohto projektu, za čo bola škola. odmenená

grantom vo výške 500,- €.
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K bodu Č. 3. programu:

ŠKO - organizácia na rok 2013/2014 - informácie od vedúcej ŠKO p. Márie

Pališčákovej

Pani vedúca ŠKO M. Pališčáková na úvod svojho vystúpenia vyzvala prítomných účastníkov,

zástupcov rodičov, na diskusiu ohľadne platenia príspevkov do ŠKO v budúcom škol.roku

2013/2014. Na základe dlhoročných skúseností ŠKO navrhuje, aby sa vyberali príspevky v bud ..-
škol. roku nasledovne:

1. príspevok na kino, divadlo 2,50 €/mesiac/žiak,

2. príspevok na malé pomôcky a motivač. odmeny pre deti 1,50 €/mesiac/žiak,

3. príspevok na hygienické potreby 1,50 €/mesiac/žiak.

Spolu príspevok: 5,50 €Imesiac/žiak

Spolu príspevok ročne na žiaka: 55,- €

Pani vedúca ŠKO zároveň uviedla, že platenie horeuvedeného príspevku pod č.3 na hygienické

potreby záleží od dohody rodičoy a príslušnej pani vychovávateľky v danej skupine ŠKO.

Niektoré triedy si to riešia tak, ž~eto hygienické potreby si zabezpečujú priamo rodičia. V iných
<,

triedach to nakupujú priamo pani vychovávatel'ky centrálne, aby tieto potreby boli nepretržite

k dispozícii.

Pani Pališčáková apelovala na zástupcov rodičov z tried, ktorých sa to týka, že je potrebné

dôsledne vysvetliť rodičom, na aké účely sa tieto príspevky použijú, napr. príspevok na malé

pomôcky a motivačné odmeny sa používa na nákup rôznych pomôcok pre deti pri aktivitách v ŠKO

- napr. na nákup cestovín, keď sa robia výrobky z cestovín a pod., malé motivačné odmeny sú zase

určené na odmeňovanie detí pri rôznych aktivitách v ŠKO.



Každá pani vychovávateľka si vedie podrobnú evidenciu, načo boli tieto príspevky použité

a rodičia majú právo sa s touto evidenciou oboznámiť. Peniaze, ktoré takto panie

vychovávatel'ky vyzbierajú, sa ukladajú v trezore, tak, aby nedošlo k ich odcudzeniu a príslušná

pani vychovávateľka si podla potreby vždy vyberie iba nevyhnutné množstvo na nákup potrebných

vecí, alebo zaplatenie lístkov do kina, či divadla.

Rovnako pani Pa liščáková upozornila, že z hľadiska evi'dencie a následného efektívneho

vyzbierania týchto príspevkov je vhodné, aby sa tieto príspevky nevyberali každý mesiac, ale

sumárne napr. raz ročne, resp. polročne.

Prítomní zástupcovia rodičov z 1. stupňa ZŠ, ktorých sa to týka, diskutovali o čo najvhodnejšom

modely riešenia a následne všetci prítomní zástupcovia rodičov jednohlasne schválili, že

príspevky do ŠKO sa budú vyberať počnúc škol. rokom 2013/2014 polročne a to nasledovne:

Príspevok na kino Príslušná p.
a divadlo pre deti na l. vychovávatel'ka
polrok 2,50€ 12,50 € do 30. septembra podľa oddelení ŠKO

(september - január)

Príspevok na malé Príslušná p.
pomôcky a motivačné vychovávateľka
odmeny pre deti na l. 1,50 € 7,50€ do 30. septembra podľa oddelení ŠKO
polrok

(september - január)

Príspevok na kino

12,50(

Príslušná p.
a divadlo pre deti na II. vychovávateľka
polrok 2,50€ do 31. januára podl'a oddelení ŠKO

(február - jún)

Príspevok na malé Príslušná p.
pomôcky a motivačné vychovávateľka
odmeny pre deti na II. 1,50 € 7,50€ do 31. januára podl'a oddelení ŠKO
polrok

(február - jún)

Výška a splatnosť príspevkov do ŠKO platná od 01.09.2013:

V súvislosti s otázkou platieb na ŠKO pani Pališčáková ešte upozornila, že mesačný príspevok

zriaďovateľovi vo výške 15,54 € na žiaka je potrebné uhrádzať vždy vopred, do posledného
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dňa predchádzajúceho mesiaca. Opätovne odporúča upozorniť na to rodičov, aby zbytočne neboli

akumulované nedoplatky na týchto poplatkoch voči zriaďovatel'ovi.

V ďalšej časti pani Pališčáková informovala o aktuálnom stave realizácie projektu "Posedenie

pod čerešňou", o ktorom boli rodičia informovaní už na minulom zasadnutí celoškolského výboru.

Bola oslovená stredná škola - stavebná priemyslovka, za účelom spolupráce pri oprave plotu, kedy

by materiál na opravu bol zakúpený z prostriedkov grantu a vrámci odbornej prípravy by tento plot

bezodplatne opravili žiaci stavebnej priemyslovky.

Ďalšia fáza realizácie projektu, ktorý zahŕňa revitalizáciu živého plota, vysadenie rastlín a atď. sa

bude realizovať na jeseň aj za účasti rodičov, formou brigády, ktorej by sa mali zúčastniť aj členovia

grantovej komisie. Projekt musí byť ukončený a grant vyúčtovaný do konca novembra 2013.

K bodu Č. 4. programu:

Informácie o finančnej situácii RZMŠ - p. Tarabová

Pani Tarabová, členka RZMŠ, ktorá má na starosti financie RZMŠ, podrobne oboznámila

celoškolský výbor so stavom financií na minulom zasadnutí, vzhl'adom na krátky časový odstup

nedošlo k výraznejším zmenám. , ~.-

Od minulého zasadnutia v máji 2013 bola realizovaná úhrada schváleného príspevku 500,- € na

slávnostnú akadémiu a z prostriedkov RZMŠ zakúpený veniec na pohreb zosnulého žiaka

tretieho ročníka Alexa Poláčka v cene 28,- €.

Podrobné informácie o finančnom stave združenia, výške poukázanej sumy z 2% dane a atď.

poskytne pani Tarabová až na začiatku bud. škol. roka, nakol'ko ešte stále môžu nabiehať tieto

príspevky.

K bodu Č. 5. programu:

Schval'ovanie výdavkov pre školu

Na základe hlasovania prítomných rodičov bola jednohlasne odsúhlasená požiadavka školy na

nákup multilicencie programov Microsoft Office 2013 na 7 počítačov v celkovej výške 500,- €.

Aktuálne na zasadnutí predniesla pani Pališčáková prosbu, ktorá sa týka úhrady poplatku

zriad'ovateľovi za ŠKO za zosnulého žiaka 3. ročníka Alexa Poláčka. Zriaďovatel' eviduje dlžnú

sumu v celkovej výške 46,62 € (dlžná suma za 3 mesiace). Vzhl'adom na mimoriadne tragickú
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udalosť, pri ktorej zahynuli obidve deti manželov Poláčkových - žiak našej školy Alex aj s mladším

bratom, pani Pališčáková požiadala združenie o zváženie možnosti, či by sa táto suma, ako

určitá forma podpory pozostalej rodine, mohla uhradiť z prostriedkov združenia. V opačnom

prípade bude zrejme zriaďovatel' musieť vymáhať túto dlžnú sumu od rodičov zosnulých detí.

Prítomní zástupcovia rodičov jednohlasne odsúhlasili túto požiadavku a poverili pani Tarabovú,

aby v súčinnosti s pani Pališčákovou, z prostriedkov združenia zaplatili tento dlh rodiny Poláčkovej

za zosnulého syna Alexa vo výške 46,62 € zriaďovatel'ovi ŠKO.

K bodu Č. 6., 7. a 8. programu:

Rôzne, diskusia, záver.

V rámci diskusie pán Cinger požiadal pani riaditeľku o stanovisko ohľadne miery

spolufinancovania technického vybavenia tried, nakol'ko podla predchádzajúcich dohôd by malo

byť spolufinancovanie zo strany školy vo výške 500,· € na triedu. Pani riaditel'ka uviedla, že t.č.

stále nemá škola schválený návrh rozpočtu, ktorý predložili zriaďovatel'ovi na budúci škol. rok.

l uvedeného dôvodu sa k tejto otázke bude môcť relevantne vyjadriť až potom, ako bude mať

schválený rozpočet.

Pani zástupkyňa Mgr. Forgáčová predniesla do diskusie návrh na zorganizovanie

rodičovského plesu, resp. zábavy, na ktorej by sa rodičia ako aj pedagógovia lepšie spoznali a aj

spolu zabavili. Prítomní účastníci o tomto návrhu diskutovali a bolo predbežne dohodnuté, že

23.11.2013 sa uskutoční Katarínska zábava o 19,00 hod., najpravdepodobnejšie v škol. jedálni.

Pani riaditel'ka prisl'úbila, že škola a školská kuchyňa by boli nápomocní s pomocou pri organizačno-

technickom zabezpečení. Bližšie podrobnosti ohl'adne organizácie Katarínskej zábavy budú členovia

riešiť na najbližšom zasadnutí celoškolského výboru.

Nakol'ko už žiadny prítomný člen nenavrhol ďalší bod do programu, resp. diskusie, predseda RlMŠ

p. Cinger poďakoval prítomným za ich účasť a zasadnutie celoškolského výboru ukončil o 18,15

hod.

lapisovatel':

Mgr. Monika Patassyová

zástupca 5.B
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